
 
SKOGSBÄRENS SFF 

Protokoll Styrelsemöte 

Datum/Tid 2024-03-26 klockan 19:00 

Plats Hjortronvägen 74 (Thomas) 

Närvarande Thomas Ejnefjäll, Monica Andersson, Bengt Eriksson, Sven-Erik Axelsson, Fredrik 

Pettersson, Christer Danielsson, Saliba Yonan 

 

1. Mötet öppnas  

Thomas öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. GDPR 

Samtliga styrelsemedlemmar samt styrelsesuppleanten godkände att protokollen publiceras på 

hemsidan. 

3. Arbetsfördelning inom styrelsen 

Styrelsen beslutade att fördela ansvarsområden enligt följande. 

Thomas  ordförande, webb- och laddinfrastrukturansvarig 

Monica  kassör 

Sven-Erik sekreterare och laddinfrastrukturgruppen 

Bengt  material- och underhållsansvarig, kontaktperson mot utsedda entreprenörer i 

laddinfrastrukturprojektet 

Fredrik el-, tvättstuge- och brandskyddsansvarig 

Christer VA-ansvarig, snö- och sopansvarig, kontaktperson mot utsedda entreprenörer i 

laddinfrastrukturprojektet 

Bengt och Christer kommer också att vid behov och möjlighet att medverka i arbetsgruppen för 

laddinfrastruktur. 

Saliba har i nuläget inte tilldelats något ansvarsområde men sa att han gärna medverkar där det 

behövs. 

  



4. Städ- och underhållsdag den 27 april 

Thomas kommer i sedvanlig ordning att skriva till kvartersombuden inför städdagen. Han kommer 

bland annat att påpeka att plåten på vissa garagelängor behöver målas samt att vissa garage behöver 

tvättas. Det finns också garage där panelen behöver bytas men det är ett större jobb som inte kan 

utföras på en städdag. Städdagen är dock ett lämpligt tillfälle att diskutera och bestämma när sådant 

arbete kan ske. 

5. Ekonomi 

Monica har hos Skatteverket ansökt om att föreningen ska avregistreras från moms. Hon har även 

bokfört bort momsen från momskontona i årets bokföring så att dessa belopp hamnar som intäkt 

respektive kostnad. 

Monica har inledningsvis hört sig för om utökad försäkring i samband med att vi senare får 

elbilsladdning installerad. Hon har fått rådet att vi ska hålla oss till samma försäkringsbolag som 

försäkrar föreningens egendom i övrigt. 

6. Sekreterare 

Protokollet från styrelsemötet 2024-02-26 är justerat och publicerat på hemsidan. 

7. Material- och underhållsansvar 

Bengt har anlitat en firma som bytt ut en trasig timer i torkrummet i tvättstugan. Samma firma har 

tittat på trasig belysningsarmatur inuti garage och i ett fall även utanpå en garagelänga. 

Det har inkommit en anmälan från en boende om att det läcker in vatten på golvet vid gaveln i en 

garagelänga. Bengt har tittat på det och konstaterat att det beror på ett konstruktionsfel som ska gå 

att åtgärda. 

8. VA-ansvar 

Inget särskilt att rapportera.  

9. El-, brandskydds- och tvättstugeansvar 

Fredrik har till kommunen felanmält att en belysningsstolpe på Blåbärsvägen är påkörd i samband 
med snöröjning.  
 
10. Snö- och sopansvar 

Vid vändplanen på Hjortronvägen har flera kantstenar körts på vid snöröjningen. Det är lite oklart om 

det är kommunens snöröjare eller vår egen snöröjare som orsakat detta. 

Vid infarten till Hjortronvägen finns flera potthål i asfalten som man lätt kör i. Fredrik anmälde detta 

till kommunen under sittande möte. 

  



11. Laddinfrastruktur 

Thomas berättade att vi fått offerter från flera företag vad gäller laddinfrastruktur. Vi har nu 
möjlighet att välja ut ett mindre antal företag som vi kan bjuda in för närmare information och 
diskussion. Vi har möte i arbetsgruppen för laddinfrastruktur redan imorgon, den 27 mars, och då 
kommer även Bengt och Christer att delta. 
 
12. Ordförande  

Samtliga valda kvartersombud har accepterat sitt uppdrag även i det fall där det fanns en viss 
osäkerhet på årsmötet. 
 
13. Webbansvar 

Inget särskilt att rapportera. 

14. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte bestämdes till onsdagen den 24 april kl. 18:30 hos Bengt på Hjortronvägen 114. 

 

 

 

           

Thomas Ejnefjäll, Ordförande   Sven-Erik Axelsson, Sekreterare 


